
Møteinnkalling/referat
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg Nissekollen bhg

Dato og tid 18.sept-24 kl 18:45 - 20:15

Sted 1 etg Nardo skole (møterom i admin)

Deltakere Mette, Merete, Nina, Marius, Mari, Roar, Mona, Ann Hege, ny fra Nardo
småb. og ny fra Blomsterbyen småb. (ikke rekruttert)

Referent Ann Hege Trondsen

Møteinnkaller Barnehagen

Meld forfall til Ingrid

Sak 9/24 Godkjenning av innkalling og referat 23.april-24

Møtereferat SU-møte 23.04.24

Referat godkjent.

Årshjul for samarbeidsutvalgsmøte Nissekollen barnehage

Må redigeres med nye datoer for høsten 2024.

Sak 10/24

- Økonomi

Vi lever med et merforbruk i budsjettet vårt.

En ansatt på barnehagen som har stilt krav om fast stilling, fikk innvilget det og ble
tjenesteplassert på Nissekollen barnehager.

- Bemanning - nytilsatte - ansatte deler noen tanker fra oppstart på basene.

-To utlysninger i vår som ble stoppet pga. overtallighet i kommunen, samt en utlysning gjennom
sommerferien. Jesper Gjertsåas fast ansatt barnehagelærer på storbarn Nardo, to vikariater som
barnehagelærer Tuva Larsdatter Knapkøien i 70% stilling på småbarn Nardo og barnehagelærer
Ragnhild Margrete Staberg Heggstad i 100 % stilling.

https://docs.google.com/document/d/1F54yz1gvTdj71W0qLe1-i5a02UKsw0_q0umli4dWIpM/edit#heading=h.qrxz3qla3sh6
https://docs.google.com/document/d/1LyMmVR3Kh1CG1t1KabeG_7SIlgY6CyUrOkJ9UCFQnKI/edit


-Oppstarten på storbarn Blomsterbyen har gått bra. Nye barn begynner å lande. Vi får igjen for
gode rutiner rundt tilvenning som starter før ferien.

-Småbarn Blomsterbyen har også hatt en fin oppstart. Noen har fortsatt ikke begynt av de nye
barna. De kommer i løpet av høsten.

-Småbarn Nardo går det veldig bra med begge gruppene. Veldig fornøyd foreldregruppe.

-Storbarn Nardo har jobbet i personalgruppa med å finne en god struktur, litt kaos med ukjente
voksne. Men nå går det mye bedre for de ansatte og for barnegruppa.

-Ny ansatteplan, ved endringer gi en generell informasjon om den nye planen når den sendes ut
til foreldrene. Gjerne med tanker rundt barnehagens valg for endringer. Fint med
overgangspedagoger fra småbarn til storbarn.

- Dri� (parkering www.Hjemjobbhjem.no)

Det blir regulert parkering i første omgang på Nardo barnehage/Nardo skole. Det kommer et
sykkelhotell som erstatter 6 parkeringsplasser. Det koster 60 kr dagen. Det forventes at dette skal
tre ikra� ved årsski�et.

- Sommerstengt 2025

Barnehagen vil ha sommerferiestengt i ukene 28, 29, 30 i 2025

- Julen 2025/2026

Legger frem et forslag om stenging i jula 2025. Vi vedtar dette i løpet av februar 2025.

- Årsplan og enhetsavtalen - prosess barnehagens vurderingsarbeid og REKOM.

Håper at foreldre vil se på årsplan til barnehagen, se link: Årsplan 2024-2026 for Nissekollen
barnehager.

- Rekom: Regional ordning for kompetanseutvikling i barnehage.

Barnehagen skal delta i REKOM som er en Regional ordning for kompetanseutvikling i
barnehagen skal bidra til at barnehager utvikler sin pedagogiske praksis gjennom
barnehagebasert kompetanseutvikling. Målet er å sikre at alle barn får et likeverdig
barnehagetilbud av høy kvalitet.

Vi skal inn i et samarbeid med DMMH i høst og det vil vare i 3 år. Barnehagen får en
læringspartner fra DMMH som vil følge oss i denne perioden.

Sak 11/24 Barnehagefotografering - hva tenker foreldregruppen rundt dette? Skal vi
fortsette med gruppefotografering?

http://www.hjemjobbhjem.no
https://sites.google.com/ou.trondheim.kommune.no/arsplan-nissekollenbhger24-26/velkommen
https://sites.google.com/ou.trondheim.kommune.no/arsplan-nissekollenbhger24-26/velkommen


Foreldregruppa ønsker at vi fortsetter med gruppefotografering. Barnehagen bestiller
høstfotografering.

Sak 12/24 Garderobesituasjonen på våre hus.

- Tanker etter foreldremøte og felles blikk.
- Det er viktig med tydelige forventninger og beskjeder til foreldregruppene ang. orden i

garderobene.
- Det er til BARNS BESTE og bidrag til ANSATTES ARBEIDSMILJØ.
- Forslag om å lage en instruksjonsvideo vedrørende garderoben og miljøet rundt som kan

deles med foreldregruppene. Barnehagen stiller seg positiv til dette forslaget.

Sak 13/24 Evt

- Utsatt for hærverk på barnehagene

Det har vært hendelser på begge husene. Flere saker er anmeldt til politiet. Sakene er henlagt
pga. manglende bevis. Vi oppforderer foreldre i nabolaget til å hjelpe oss til å følge med.
Personalet går runder og sjekker uteområdene hver morgen.

- Innmeldt sak vedrørende frokost organisering storbarn Blomsterbyen.

Stiller spørsmål ang. organisering av frokosten i kjøkkenrommet. Foreldre ønsker en roligere
frokost og at praksisen skal endres. Informasjon om saken sendes til foreldre på Blåbasen.


